
Στην περίοδο προγραµµατισµού των ∆ιαρθρωτικών Ταµείων (2000-2006), 95% των ορεινών περιοχών της
Ένωσης ήταν επιλέξιµο, είτε στο πλαίσιο του στόχου 1 είτε στο πλαίσιο του στόχου 2.

Για τη µετέπειτα από το 2006 περίοδο, η Επιτροπή πρότεινε µία µεταρρύθµιση της πολιτικής συνοχής στο
πλαίσιο της τρίτης έκθεσης για την οικονοµική και κοινωνική συνοχή, που εγκρίθηκε στις 18 Φεβρουαρίου
2004 (1), την οποία διαβίβασε επίσηµα στο Κοινοβούλιο και το Συµβούλιο. Η Επιτροπή προτείνει η εδαφική
συνοχή να αποτελεί εφεξής αναπόσπαστο τµήµα της πολιτικής για τη συνοχή.

Η Επιτροπή προτείνει η ιδιαιτερότητα των περιοχών µε φυσικό µειονέκτηµα να ληφθεί υπόψη στο πλαίσιο του
νέου προγραµµατισµού για τα περιφερειακά προγράµµατα. Παραδείγµατος χάρη, προτείνεται οι ζώνες µε µόνιµο
µειονέκτηµα να µπορούν να λαµβάνουν µέγιστο ποσοστό κοινοτικής χρηµατοδότησης ανώτερο από αυτό που
εφαρµόζεται στις άλλες περιοχές.

Όσον αφορά την αγροτική ανάπτυξη, τοµέας δράσης σηµαντικός για τις ορεινές περιοχές, έγιναν ορισµένες
προτάσεις από την Επιτροπή που περιλαµβάνονται στην ανακοίνωση «Η οικοδόµηση του κοινού µας µέλλοντος &
προκλήσεις πολιτικής και δηµοσιονοµικά µέσα της διευρυµένης Ένωσης 2007-2013» (2). Εποµένως, η Επιτροπή
προτείνει ένα ενιαίο µέσο που θα συµβάλει ιδίως στη βελτίωση του περιβάλλοντος και του αγροτικού χώρου και
της ποιότητας της ζωής στις αγροτικές ζώνες.

(1) COM(2004)107 τελικό.
(2) COM(2004)101 τελικό.
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υποβολή: Luis Berenguer Fuster (PSE)
και Anna Terrón i Cusí (PSE) προς την Επιτροπή

(10 Μαρτίου 2004)

Θέµα: Ραδιοσυναγερµοί

Με τη θεαµατική ανάπτυξη του τοµέα της ιδιωτικής ασφάλειας και, συγκεκριµένα των πωλήσεων ραδιοσυναγερ-
µών, δεδοµένου ότι οι συναφείς επιχειρήσεις ανταγωνίζονται µειώνοντας τις τιµές προκειµένου να εξασφαλίσουν
το µεγαλύτερο µερίδιο στην αγορά & ξεχνώντας ότι οι συναγερµοί είναι συστήµατα ασφαλείας & το πρόβληµα
της παρεµβολής συχνοτήτων (Jamming) έχει επιδεινωθεί.

Προτίθεται η Επιτροπή να λάβει µέτρα για τη ρύθµιση του τοµέα αυτού ώστε να καλύψει το υπάρχον νοµικό
κενό;

Απάντηση του κ. Liikanen Εξ ονόµατος της Επιτροπής

(19 Απριλίου 2004)

Όπως επισηµαίνει ο κ. βουλευτής, η αγορά των υπηρεσιών παρακολούθησης που προσφέρονται στο κοινό
επεκτείνεται. Οι εν λόγω υπηρεσίες είναι ανταγωνιστικές τόσο από την άποψη της ποιότητας όσο και από την
άποψη της τιµής.

Ωστόσο, η Επιτροπή δεν γνωρίζει ότι υφίστανται σήµερα προβλήµατα ποιότητας και αξιοπιστίας των εν λόγω
υπηρεσιών, τα οποία συνδέονται µε τη συµφόρηση και/ή την παρεµβολή συχνοτήτων (jamming) του
χρησιµοποιούµενου φάσµατος ραδιοσυχνοτήτων.

Το εν λόγω θέµα συζητήθηκε µε τα κράτη µέλη στο πλαίσιο της οδηγίας 1999/5/ΕΚ (1) (Οδηγία Ρ & TTE) το
Σεπτέµβριο 2000. Τότε, δεν κρίθηκε απαραίτητη η θέσπιση συµπληρωµατικών ρυθµίσεων για την προστασία
συγκεκριµένων εφαρµογών, όπως οι συναγερµοί ασφάλειας, από επιζήµιες παρεµβολές και για την εξασφάλιση της
πρόσβασης σε υπηρεσίες άµεσης ανάγκης, καθώς θεωρήθηκε ότι οι δυνάµεις της αγοράς θα µεριµνούσαν σχετικά.

Ωστόσο, η Επιτροπή προτίθεται να ξαναθέσει το θέµα στην επόµενη συνεδρίαση µε τα κράτη µέλη που
προγραµµατίζεται για τον Ιούνιο του 2004, ώστε να αξιολογήσει εάν οι πρόσφατες εξελίξεις θα την υποχρεώσουν
να επανεξετάσει το θέµα.
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Επιπλέον, η Επιτροπή αυτήν την περίοδο εξετάζει την εναρµόνιση ανά την ΕΕ των όρων χρήσης του
ραδιοφάσµατος για συσκευές µικρής εµβέλειας, συµπεριλαµβανοµένων των συναγερµών ασφάλειας. Μέρος της
εν λόγω ανάλυσης θα επικεντρωθεί στην αναζήτηση δυνατοτήτων για την αποτελεσµατική λειτουργία των εν λόγω
συσκευών µέσω συµφωνηµένων τεχνικών παραµέτρων και των κατάλληλων ραδιοσυχνοτήτων.

(1) Οδηγία 1999/5/ΕΚ του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συµβουλίου, της 9ης Μαρτίου 1999, σχετικά µε το
ραδιοεξοπλισµό και τον τηλεπικοινωνιακό τερµατικό εξοπλισµό και την αµοιβαία αναγνώριση της πιστότητας των
εξοπλισµών αυτών, ΕΕ L 91 της 7.4.1999.

(2004/C 84 E/0747) ΓPAΠTH ΕΡΩΤΗΣΗ E-0720/04

υποβολή: Marjo Matikainen-Kallström (PPE-DE) προς την Επιτροπή

(10 Μαρτίου 2004)

Θέµα: Επιδοτήσεις στις εξαγωγές βρώµης

Στη Φινλανδία καλλιεργείται πολύ η βρώµη, η οποία, συνήθως, εξάγεται χάρη στις επιδοτήσεις στις εξαγωγές,
µεταξύ άλλων, στον Καναδά και τις Ηνωµένες Πολιτείες. Η Επιτροπή όµως, δεν προτίθεται, επί του παρόντος, να
καταβάλλει αυτή την επιχορήγηση λόγω της έλλειψης δηµητριακών στην ΕΕ εξαιτίας της κακής περσινής σοδειάς.
Στην Φινλανδία, παρολαυτά, η σοδειά δεν ήταν κακή και υπάρχει µεγάλο απόθεµα βρώµης εξαιρετικής ποιότητας.

∆εδοµένου ότι, η Κεντρική Ευρώπη δεν καταναλώνει µεγάλες ποσότητες βρώµης, ούτε στις νότιες, ούτε στις
άλλες περιοχές της, στις οποίες αντίθετα υπάρχει ανάγκη εισαγωγής δηµητριακών, δεν υπάρχει αγορά κατάλληλη
για τη διάθεση της βρώµης. Η φινλανδική βρώµη έχει, λοιπόν, µπλοκαριστεί στις αποθήκες των γεωργών, εφόσον
δεν υπάρχει ζήτηση στην ΕΕ, όπου αντίθετα υπάρχει ζήτηση δηµητριακών, και δεν µπορεί να εξαχθεί προς τη
Βόρειο Αµερική, κυρίως λόγω της µείωσης των επιδοτήσεων προς τις εξαγωγές. Θα πρέπει, εντούτοις, να
µπορέσουν να πραγµατοποιηθούν αυτές οι εξαγωγές προς τη Βόρειο Αµερική όπου υπάρχει µεγάλη κατανάλωση
βρώµης.

Ποια συγκεκριµένα µέτρα σκοπεύει να λάβει η Επιτροπή ώστε να καταστεί δυνατή η εξαγωγή βρώµης προς τη
Βόρειο Αµερική και µε ποιο τρόπο; Σκοπεύει η Επιτροπή να συνεχίσει να καταβάλλει επιδοτήσεις στις εξαγωγές
βρώµης και να τις επαναφέρει στο προηγούµενο επίπεδό τους, ώστε να επαναληφθούν οι εξαγωγές προς τη
Βόρειο Αµερική; Εαν ναι, πότε θα εφαρµοστεί αυτό το µέτρο, δεδοµένου ότι πρόκειται για θέµα εξαιρετικά
επείγον.

Απάντηση του κ. Fischler εξ ονόµατος της Επιτροπής

(2 Απριλίου 2004)

Αντίθετα µε αυτό που συνέβη µε όλα τα άλλα σιτηρά, η ΕΕ είχε κανονική συγκοµιδή βρώµης κατά την περίοδο
εµπορίας 2003/2004 τόσο ως προς την ποσότητα όσο και ως προς την ποιότητα, γεγονός που οδήγησε σε ένα
ορισµένο εξαγωγικό πλεόνασµα στη Φινλανδία και τη Σουηδία. Πράγµατι, η παραγωγή σιτηρών της ΕΕ µειώθηκε
από 209 εκατοµµύρια τόνους σε 183 εκατοµµύρια τόνους. Για πρώτη φορά εδώ και πολλά χρόνια, η συνολική
παραγωγή της ΕΕ ήταν σηµαντικά κατώτερη της εσωτερικής κατανάλωσης (περίπου 190 εκατοµµύρια τόνοι).
Αυτό οδήγησε σε µια κρίσιµη κατάσταση από πλευράς εφοδιασµού, ιδίως όσον αφορά τους σπόρους ζωοτροφών.

Η Επιτροπή αναγνώρισε ότι είναι περιορισµένη η επιπλέον εσωτερική ζήτηση βρώµης, δεδοµένου ότι η χρήση
βρώµης στην συνήθη σύνθεση των ζωοτροφών είναι περιορισµένη. Συνεπώς, η Επιτροπή προκήρυξε στις
15 Οκτωβρίου 2003 πρόσκληση υποβολής προσφορών για εξαγωγές βρώµης, επιτρέποντας τις επιδοτούµενες
εξαγωγές από την έναρξη της συγκοµιδής βρώµης. Έως τις 12 Μαρτίου 2004 η Επιτροπή χορήγησε επιστροφές
κατά την εξαγωγή για συνολική ποσότητα 247 840 τόνων. Η εν λόγω ποσότητα αντιπροσωπεύει ένα µεγάλο
µέρος του πλεονάσµατος βρώµης της περιόδου εµπορίας.
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